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Inburgerings- en integratieveld  -  Gegevensuitwisseling  -  Kruispuntbank Inburgering

In de beleidsbrief Integratie en Inburgering 2015 heeft de minister het over de nieuwe 
Kruispuntbank Inburgering ‘Connect’. Mede door het ontwikkelen van deze kruispuntbank 
is sinds eind 2014 het uitwisselen van informatie mogelijk tussen de voormalige 
onthaalbureaus en de Huizen van het Nederlands, VDAB, Vlaamse Maatschappij voor 
Sociaal Wonen (VMSW) en OCMW’s.

Vanuit het werkveld bereiken ons evenwel berichten dat de uitwisseling waarvan sprake 
niet altijd even vlot verloopt. OCMW’s kunnen bijvoorbeeld niet zonder tijdrovende 
omweg via een derde nagaan of hun inburgeringsplichtige klanten het vereiste 
aanwezigheidspercentage van 80% naleven.

Het Agentschap Binnenlands Bestuur is belast met de coördinatie en het beheer van de 
Kruispuntbank Inburgering (KBI).

1. Heeft de minister weet van de tijdrovende procedures waarbij derden moeten 
optreden voor onder meer OCMW’s, terwijl deze zelf rechtstreeks toegang zouden 
moeten hebben tot de KBI? 

2. Heeft de minister weet van andere flessenhalzen? Wat is de gemiddelde duur van de 
bovenvermelde procedures waarbij er derden moeten optreden? Welke oplossing 
stelt de minister ter zake in het vooruitzicht? 

3. Heeft de minister zicht op de frequentie van het gebruik van de KBI? Zo ja, graag 
een overzicht per maand van het aantal raadplegingen door elk van de 
toegangsgerechtigde instanties vanaf de ingebruikname van de KBI tot heden.

4. Voldoet dit gebruik aan de verwachtingen die werden vooropgesteld? 
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ANTWOORD 
op vraag nr. 191 van 14 december 2015
van WILLY SEGERS

1. Uitwisselingen van persoonsgegevens met KBI-partners zijn onderworpen aan de 
privacyregeling. Daarom verloopt deze uitwisseling van persoonsgegevens over het 
MAGDA-platform van het agentschap Informatie Vlaanderen. De KBI biedt op dit 
MAGDA-platform alle - voor uitwisseling gemachtigde - persoonsgegevens van een 
inburgeraar of een NT2-cursist aan. Het agentschap Binnenlands Bestuur heeft op dit 
MAGDA-platform ook alle software laten ontwikkelen om deze aangeboden 
persoonsgegevens te kunnen laten opvragen door KBI-partners. KBI-partners die 
persoonsgegevens van inburgeraars of NT2-curisten willen bekomen, moeten 
hiervoor wel zelf de nodige software ontwikkelen. 

2. Zoals toegelicht in het antwoord op vraag 1 verloopt de uitwisseling van 
persoonsgegevens over het MAGDA-platform. Vanuit Inburgering is het nodige 
gedaan om de persoonsgegevens van inburgeraars te ontsluiten. De 
gegevensuitwisseling over het MAGDA-platform heeft geen vertragend effect op deze 
uitwisseling. 

3. Volgende tabel geeft een overzicht van het aantal uitwisselingen in 2015 tussen de 
KBI en de partnerorganisaties. 

Totaal OCMW 
Gent VMSW VDAB CVO/CB

E
AHOVO

KS Totaal

jan/15 0 95.969 68 705.485 343.408 1.144.930
feb/15 0 111.553 4 444.021 288.545 844.123
mrt/15 10.911 164.537 148.985 526.284 270.255 1.120.972
apr/15 14.643 182.947 50.463 440.966 153.520 842.539
mei/15 6.677 187.763 52.742 0 0 247.182
jun/15 11.987 233.567 15.292 590.409 430.493 1.281.748
jul/15 6.040 169.616 0 0 0 175.656
aug/15 6.006 178.059 2 491.142 197.887 873.096
sep/15 9.757 188.813 2.046 807.115 364.164 1.371.895
okt/15 9.458 239.645 69.349 939.314 343.529 1.601.295
nov/15 7.489 214.149 3.827 931.827 254.782 1.412.074

Totaal 82.968 1.966.618 342.778 5.876.563 2.646.583 10.915.510

4. In de periode september-november 2015 vonden er meer dan 70.000 uitwisselingen 
per werkdag plaats tussen de KBI en haar partners. Dit is alvast zeer positief. Een 
knelpunt is wel dat niet alle OCMW’s gebruik maken van de persoonsgegevens van 
inburgeraars die over het MAGDA-platform ontsloten worden. De POD MI is 
momenteel aan het bekijken hoe ze het nodige kunnen doen om de ontsloten 
gegevens ook binnen te kunnen halen.


